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Op 10 januari 2023 was de startvergadering van Westhoek Energie Coöperatie en tevens de
start van het huidige bestuur.

Feitelijk was dit geen start maar een doorstart. Al in 2015 werd de Westhoek Energie
Coöperatie formeel opgericht en werden de statuten bij de notaris vastgesteld en
gedeponeerd. Maar in de periode daarna is de coöperatie onvoldoende tot wasdom
gekomen en leidde enige jaren een slapend bestaan. De huidige coöperatie werkt onder
dezelfde naam en dezelfde statuten uit 2015.

Het nieuwe bestuur wordt gevormd door David Goede (voorzitter), Maartje Bekkers
(secretaris) en Leo Koot (penningmeester). Bestuur en een aantal actieve leden (Kees Smit,
Reinder Hamstra, Bart Brinksma en Flip Boer) werken samen in een werkgroep die in 2023
maandelijks - in totaal elf keer - bijeenkwam.

De basis is gelegd
In dit eerste jaar is veel gebeurd. Ten eerste is gewerkt aan een aantal belangrijke
randvoorwaarden: inschrijving van bestuursleden bij de Kamer van Koophandel, maken van
een website (www.westhoekec.nl) en openen van een betaalrekening. Ook is onderzoek
gedaan naar de demografie in de Westhoek en de situatie in dit gebied op het gebied van
energieverbruik en de huidige woningvoorraad. De Westhoek Energie Coöperatie heeft zich
in 2023 ook aangesloten bij de koepel van Friese energiecoöperaties Us Kooperaasje en bij
de coöperatieve energieleverancier Energie van Ons. Dit biedt inwoners van de Westhoek in
de toekomst de mogelijkheid om ook duurzame energie af te nemen.

En aan de slag!
Ten tweede hebben bestuur en werkgroep de voorlopige inhoudelijke speerpunten gekozen:

- energie besparen
- energie opwekken
- elektrische deelauto

Rond deze drie thema’s zijn kleine werkgroepen gevormd.

Bij de werkgroep Energie Besparen is ingezet op het opleiden van een energiecoach,
bekostigd door de gemeente Weststellingwerf. Ook werd subsidie aangevraagd en
verkregen bij de Stichting HIER (buurtbespaarbudget) waarmee budget werd verkregen om
activiteiten te organiseren rond dit thema én inwoners daadwerkelijk financieel te
ondersteunen met energiebesparende maatregelen. Ten slotte is in november 2023 het
eerste energiecafé gehouden, een bijeenkomst voor inwoners van de Westhoek met als doel
de activiteiten van de coöperatie onder de aandacht te brengen en te onderzoeken hoe de
coöperatie inwoners kan betrekken bij de energietransitie en kan ondersteunen bij energie
besparen.

De werkgroep Energie Opwekken heeft veel onderzoek gedaan naar de ontwikkelingen op
het gebied van het duurzaam opwekken van energie. Welke technieken zijn het het beste
toepasbaar in dit gebied, welke technieken hebben de voorkeur? Zonnedaken, windturbines,

http://www.westhoekec.nl


waterstof? En wat is mogelijk op het gebied van energieopslag? De werkgroep heeft contact
gelegd met de gemeente, met energiecoöperaties in de buurt en met provinciale
organisaties op het gebied van de energietransitie. Al die kennis en ideeën zijn verwerkt in
een eerste opzet voor een zogenaamd wijkuitvoeringsplan, een plan voor de warmtetransitie
in de Westhoek. Windenergie kreeg voorlopig niet de voorkeur, het onderzoek richtte zich
verder op het realiseren van zonnedaken. Contact met boeren over de toepassing van
panelen op stallen kreeg voorlopig nog geen vervolg, wel is er contact met een bewoner
over de realisatie van een eerste coöperatief zonnedak. De voorbereiding hiervan loopt, een
businesscase is gemaakt. Een subsidieaanvraag bij de Rabobank voor de aanloopkosten
lukte helaas nog niet.

De werkgroep elektrische deelauto heeft vooral onderzoek gedaan naar de eventuele
belangstelling bij bewoners voor het gebruik van een deelauto. Dat is nog niet zo groot, tot
nu toe hebben ongeveer vijf bewoners interesse getoond. Ook is onderzoek gedaan naar
mogelijke deelauto-leveranciers. Het project ‘buurtbestuurders’ zou hiervoor een optie
kunnen zijn.

Leden van de WEC
Al deze activiteiten zijn niet mogelijk zonder betrokkenheid van inwoners van de Westhoek.
Daarom is ook aandacht besteed aan communicatie, bijvoorbeeld via artikelen in de
Stellingwerf en de Veenletters. En heeft een ledenwerfactie geleid tot de huidige 33 leden.
Het eerste Energiecafé op 30 november 2023 was een succes, plannen voor nieuwe
energiecafé's zijn al gesmeed. Ook zijn contacten gelegd met Plaatselijk Belang
Scherpenzeel-Munnekeburen.

In de laatste maanden zijn de contacten met de gemeente Weststellingwerf geïntensiveerd.
Gemeente en coöperatie hebben elkaar nodig om de energietransitie in de Westhoek tot een
succes te maken.


